
 

 

BESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de raadscommissie  

  Ruimtelijke  Ontwikkelingen en Milieu op donderdag 15 november 

2018 (20.00- 22.30 uur)  

  

Aanwezig: voorzitter de heer Eijer, PvdA: mevrouw Sijtsma, de heer Van der Wal, VVD: de heer 

Tromp, de heer Walsweer, CDA: mevrouw Reitsma, de heer Breeuwsma GL: de heer R. Klinker 

GBH: de heer Van der Ven, de heer Van der Woude FNP: de heren Hooijsma en De Swart D66: 

mevrouw De Vries, SP: de heer Steenbergen, de heer Van der Veen, CU: heer Derks, HL: de heer 

Hartsuiker 

Verder aanwezig: wethouders de heren Van Veen en Broekhuizen   

Commissiegriffier: mevrouw Yska  

Afwezig: mevrouw De Jong (D66), mevrouw Rozema (GL), de heer Van der Honing (GL) en de 

heer Kolle (HL) 

  

Deze vergadering is te beluisteren en te bekijken via de webcast:  

https://channel.royalcast.com/gemeenteheerenveen/#!/  

  

  

1. Opening   

Voorzitter de heer Eijer opent de vergadering.  

  

2. Vaststelling agenda  

Agendapunt 8 wordt na agendapunt 6 behandeld. Agendapunt 11 wordt naar de volgende 

commissievergadering verschoven. 

 

3a.    Besluitenlijst van de openbare vergadering van 13 september 2018 

De besluitenlijst wordt vastgesteld.   

Naar aanleiding van: M.b.t rondvraag Contigent woningbouw: FNP mist de 

brief van het college.  

Wethouder Van Veen: In Zuid–Oostverband is afgesproken de brief gelijktijdig naar buiten te 

brengen. In een gemeente, Weststellingwerf, moet de brief nog in het college behandeld worden. 

Daar is het wachten op. 

 

  

3b.  Toezeggingen / LTA  

Geen opmerkingen/vragen.  

  

3c.  Actualiteit gaswinning  

Geen nieuwe ontwikkelingen. 

 

4.  Mededelingen / ingekomen stukken  

Geen. 

   

5. Rondvraag  

FNP: Informeert naar het plotseling verdwijnen van het speeltuintje aan het parkeerterrein van de 

sportvelden van de Jan Jonkmanweg in De Knipe. 

Wethouder Broekhuizen: Omwonenden en sportverenigingen zijn wel degelijk geïnformeerd. 

Folders en flyers zijn verspreid bij de school en speeltuin. Bij De Barten zit ook een speelplaats en 

die is openbaar. Speelplaatsen worden geclusterd want er zijn minder kinderen in de wijken en 

dorpen. Er wordt geïnvesteerd op de plaatsen waar de meeste kinderen wonen en dat is in de 

Knipe de Spinner.  

FNP: Heeft informatie gevraagd in verband met It Fiifde Sté in Haskerdijken. Wanneer kunnen zij 

dat verwachten? 

Wethouder Broekhuizen: Het antwoord komt.  

 

6. Invoering Diftar +   

Alle fracties stellen vragen. 

GBH vraagt of het zwerfafval gemonitord kan worden. Neemt het toe of af door de invoering van 

Diftar+. 



 

 

Wethouder Van Veen: Heerenveen doet mee aan een proef van Nederland schoon. Daar komen 

diverse acties uit voort. Een daarvan is het monitoren van de hoeveelheid zwerfafval. Dit was bij 

wijze van proef. De wethouder zegt toe dit voort te zetten. 

 

FNP, GBH, SP en HL stellen een proefperiode van een jaar of half jaar voor om via goede 

communicatie de onrust bij inwoners weg te halen. 

De commissie adviseert dit voorstel als bespreekstuk te agenderen voor de raadsvergadering van 

26 november 2018.   

  

7.    Voorrang huisvesting statushouders 

De commissie adviseert dit voorstel als bespreekstuk (alleen HL ?) te agenderen voor de 

raadsvergadering van 26 november 2018.  

  

8. Onttrekken aan de openbaarheid noordelijk weggedeelte It Dok 

Inspreker: de heer J. Van der Meulen. 

 

De commissie adviseert dit voorstel als hamerstuk te agenderen voor de raadsvergadering van 26 

november 2018.  

  

9. Verklaring van geen bedenkingen Bospad 8 Bontebok 

De commissie adviseert dit voorstel als hamerstuk te agenderen voor de raadsvergadering van 26 

november 2018.  

 

10. Startnotitie Biodiversiteit 

Vanuit de commissie worden de volgende op- en aanmerkingen gemaakt: 

PvdA: De startnotitie stelt een 3 sporen aanpak voor. Moet niet in alle 3 de sporen gewerkt 

worden aan een natuurnetwerk; dat dat de kapstok is, waarin iedereen in zijn eigen 

rol/verantwoordelijkheid een bijdrage aan levert. Mist in die zin de niet aan grondgebonden 

agrarische bedrijven en bedrijfsterreinen. 

FNP: Betrek de landbouw veel meer bij biodiversiteit. En kijk naar het eigen beheerbeleid van de 

gemeente, daar valt ook veel winst te behalen. 

SP: Versterking van natuur-inclusieve duurzame landbouw. Hiervoor zijn provinciale en landelijke  

initiatieven; ziet die lijnen graag terugkomen. Mist een beroep op bv. het waterschap. Mist het 

verbinden van toerisme /onderwijs en biodiversiteit. Het budget is bescheiden. De universiteit van 

Wageningen heeft een uitgebreide notitie geschreven over biodiversiteit ook voor lokale 

gemeenten. 

HL: Blij met startnotitie en ziet het vervolg graag tegemoet. 

CDA: Er ligt nog een kans bij bedrijfsterreinen, bv. op de daken. Wijst op een bijeenkomst met de 

inwoners in Tjalleberd van vorig jaar, waar werd voorgesteld om de natuur-inclusieve landbouw te 

laten integreren in de ontwikkelingen die daar plaatsvinden. 

D66: Net als PvdA natuurnetwerk aanhalen als kapstok, dan kan je als overheid een voorbeeldrol 

pakken, zodat inwoners dan zelf ook dingen gaan doen. Leg de nadruk op dingen die moeilijk zijn 

en tijd en expertise vragen; daar liggen juist kansen voor de overheid.  

 

De commissie adviseert dit voorstel als bespreekstuk te agenderen voor de raadsvergadering van 

26 november 2018.  

 

11. Stand van zaken zonneparken (informerend) 

Verschoven naar de vergadering van 6 december 2018. 

 

12. Sluiting  

De voorzitter sluit de vergadering om 22.30 uur.   

  

  

  

  


